

# \_street act *by Didier Épain & Raphaël Martin*





## Media d'art de rue / Media for street art

Panneau urbain entièrement dédié au street art, pensé pour faciliter les expositions d'art dans la rue et la création de parcours culturels. Il se compose de deux supports amovibles utilisés comme toiles, il diffuse des informations sur l'artiste et l'œuvre, comme dans un musée, et peut être doté d'une corbeille et d'un cendrier. Il invite à faire une autre expérience de la ville, en la rendant plus culturelle, surprenante et agréable à vivre.

Urban sign entirely dedicated to street artists, designed to facilitate street art exhibitions and the creation of cultural itinerary. It is composed of two removable supports used as canvases, it broadcasts information about the artist and the artwork, as in a museum, and can be equipped with a trash bin and an ashtray. It invites to experience the city differently, making it more cultural, surprising and pleasant to live in.



### STREET ACT / STREET ACT

-  1 300 mm
-  2 490 mm
-  306 mm
-  260

MATÉRIAUX / MATERIALS  
acier / steel





**\_street act** *by Didier Épain & Raphaël Martin*

